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Protokoll vid extra styrelsemöte med Naturbruksskolornas förening 
Tid och plats: 10 mars 2022 kl. 13.00 – 15.20 på zoom 

Styrelse 
Anneli Gunnars Älvdalen 
Peter Nyman Svenljunga 
Anna Giljam Nilsson Real Gävle 
Urban Vikström Spånga 
Sofie Alvarsson Gamlebygymnasiet 
Mimmi Andersson Gran 
Hampus Frank Önnestad 
 

Suppleanter  
Anna Rosén Tenhult  
Anette Larsson Himmelstalund  
Cathrin Backman Löfgren Forslundagymnasiet 
 
Adjungerad 
Maria Elinder 

 
Deltagare: Anneli Gunnars, Anna Giljam Nilsson, Sofie Alvarsson, Mimmi Andersson, Hampus 
Frank, Anna Rosén, Anette Larsson, Cathrin Backman Löfgren, Maria Elinder 
 
Förhinder: Peter Nyman, Urban Vikström 
 
 
§ 1. Mötet öppnas. Godkännande av dagordning 

 
Ordförande Anneli Gunnars öppnar mötet.  
Beslut att godkänna dagordningen. 
 

§ 2. Val av sekreterare och justeringsperson 
 
Beslut att välja Maria Elinder till sekreterare och Hampus Frank till justeringsperson. 
 

§ 3. Föregående styrelseprotokoll 2022-02-09 
 
Beslut att godkänna styrelseprotokollet 2022-02-09. 
 

§ 4. Ekonomin och medlemsläget. Ansökan nya medlemmar; beslut. 
 
Inga oväntade fakturor har inkommit. Hittills har föreningen 68 medlemmar. 
 
Naturbruk Väst AB har ansökt om medlemskap för Dinglegymnasiet och Nuntorps-
gymnasiet. Dessa skolor har tidigare varit medlemmar i föreningen, då med Västra 
Götalandsregionen som huvudman.  
 
Beslut 
- att anta Dinglegymnasiet och Nuntorpsgymnasiet som (nygamla) medlemmar,  
 
- samt att inbjuda skolornas skolledning och huvudman att delta i Rikskonferens Naturbruk. 
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§ 5. Inför årsmötet 8/4 
 
Mötet går igenom dagordningen för årsmötet samt verksamhetsberättelse, bokslut, 
verksamhetsplan och budget 2022. Några mindre justeringar görs i verksamhetsberättelsen, 
verksamhetsplanen samt förslag till budget. Årsmöteshandlingar skickas ut senast 18/3. 
 
Beslut  
- att verksamhetsberättelsen, efter mötets kompletteringar, undertecknas av styrelsen via  
  digital signering, 
 
- att Maria snarast återkommer till styrelsen med uppdaterad verksamhetsplan, 
 
- att vid årsmötet lyfta resultat av 2021 års särskilda målsättning, liksom motsvarande plan  
   för 2022, 
 
- att Maria stämmer av mötets förslag till budget 2022 med kassör Peter, som även författar  
   den ekonomiska berättelsen. 
 

§ 6. Europea Sweden 
 
Anneli har sedan förra mötet inget nytt att meddela från Europea.  
 

§ 7. Beslutspunkt: Ska Programmet för skog, mark och djur (4-åriga programmet) tolkas 
som Naturbruksprogram enligt stadgarna? 
 
Anette informerar om att det fyraåriga gymnasiesärskoleprogrammet Programmet för skog, 
mark och djur innan den senaste reformen 2013 hette Naturbruksprogrammet.  
 
Beslut att Programmet för skog, mark och djur ska tolkas som Naturbruksprogram enligt 
stadgarna. 
 

§ 8. Rikskonferensen på Gotland 27 - 28 april: avrapportering, uppgifter för styrelsen. 
 
Planeringen inför rikskonferensen flyter på bra, liksom inflödet av anmälningar. Sista 
anmälningsdag är 18/3.  
 
Styrelsen fungerar som ”Menti-antecknare” i respektive gruppdiskussion onsdag 
eftermiddag. Moderator Thomas Norrby nyttjar detta bl.a. som underlag inför panel-
diskussionen torsdag morgon. Maria återkommer innan konferensen med gruppindelningen. 
 

§ 9.Inför remissyttrande Ämnesbetyg (diskussionspunkt) 
https://www.skolverket.se/undervisning/gymnasieskolan/aktuella-forandringar-pa-gymnasial-
niva/amnesbetygsreformen  
Alla i styrelsen uppmanas att snarast läsa in sig på remissen, förslagsvis valda delar av 
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konsekvensbeskrivningen, examensmål samt programstruktur för Naturbruksprogrammet. 
Anette och Anna R fokuserar på gymnasiesärskolan. 
 
Beslut  
- att tillfråga Urban Vikström, som nyligen gått i pension, om han har möjlighet att vara  
   styrelsen behjälplig med remissarbetet, 
 
- samt att vid ett extra styrelsemöte fredag 1 april kl. 09.00 – 11.00 diskutera remissen. 
 

§ 10. Rapporter 
 
Maria berättar att 16 nomineringar till Ung-Ullbaggestipendiet har inkommit i tid. 
 
Sofie meddelar att LAMK-filmtävling för elever inom lantbruk m.fl. planeras v. 14.  
Sofie påminner LRF om att, utöver postutskick, bör även ett mejlutskick göras. 
 
 

§ 11. Övriga frågor   

Inga övriga frågor. 
 
 

§ 12. Nästa möte 
 
- fredag 25/3 kl. 09.00 – 15.00 digitalt (Kristine Wiklund inbjuden gäst) 
 
- fredag  1/4 kl. 09.00 – 11.00 digitalt (extramöte pga ämnesbetygsremissen). 
 
 

§ 13. Avslut 
 
Anneli avslutar mötet och tackar för deltagarnas stora engagemang. 
 
 

Protokollförare: 
 
Maria Elinder 
 
Ordförande:    Justeras: 
Anneli Gunnars   Hampus Frank 
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